
PERSNOTA VAN DE GEMEENTERAAD 31 MAART 2022 

 

 

1. MEDEDELINGEN 
 

● Raadslid Wim Swyngedouw wordt als fractieleider van Open-Vld vervangen door Henk Deprest. 

● Raadslid Hilde Versluys wordt als fractieleider van De Merlaan vervangen door Stefaan 

Heyndrikx. 

 

 

2. ORGANISATIE VAN DE VERGADERINGEN VAN DE BESTUURSORGANEN IN HET KADER VAN DE 

INPERKING VAN HET CORONAVIRUS - OPHEFFING: BEKRACHTIGING VAN HET BESLUIT VAN DE 

BURGEMEESTER VAN 18 FEBRUARI 2022 

 

● De burgemeester besliste op 18 februari 2022 het besluit van 22 november 2021 betreffende 

de digitale organisatie van de vergaderingen van de bestuursorganen van  gemeente en OCMW 

Maldegem op te heffen. 

● Het overlegcomité besliste dat vanaf 29 oktober 2021 mondmaskers moeten gedragen worden 

tijdens de vergaderingen van de politieke organen. De uitzonderingen die er waren om het 

mondmasker toch af  te zetten zijn vervallen door het overlegcomité van 17 november 2021; 

● De viruscirculatie is de afgelopen weken sterk verminderd en de epidemiologische toestand is 

geëvolueerd naar code oranje van de coronabarometer. Het overlegcomité heeft naar 

aanleiding van de verbeterde toestand de maatregelen versoepeld. 

● Het is omwille van de epidemiologische evolutie niet langer noodzakelijk om de vergaderingen 

van de bestuursorganen van gemeente en OCMW digitaal te laten doorgaan. 

 

De gemeenteraad bekrachtigt het besluit van de burgemeester van 18 februari 2022 houdende de 

opheffing van het besluit van de burgemeester van 22 november 2021 houdende de digitale 

organisatie van alle vergaderingen van de bestuursorganen van de gemeente en het OCMW Maldegem, 

m.n. de vergaderingen van de gemeenteraad, de raad voor maatschappelijk welzijn en de 

gemeenteraadscommissies. 

 

 

3. GOEDKEURING NOTULEN EN AUDIOVISUELE OPNAME VAN DE GEMEENTERAADSZITTING VAN 

10 FEBRUARI 2022 

 

● De gemeenteraad besliste in zitting van 27 februari 2019 om het zittingsverslag te vervangen 

door een audio- of een audiovisuele opname. 

● De notulen werden ten minste acht dagen voor de dag van de vergadering ter beschikking 

gesteld van de gemeenteraad.  

● De audiovisuele opname werd tijdens de zitting van 10 februari 2022 gelivestreamd en bleef 

sindsdien gepubliceerd op de gemeentelijke website onder 'Vergaderingen gemeenteraad': zie 

https://web-maldegem.streamovations.be  

 

De gemeenteraad keurt de notulen en de audiovisuele opname van de zitting van de gemeenteraad 

van 10 februari 2022 goed. 

 

 



4. JAARVERSLAG KLACHTEN 2021: AKTENAME 

 

● In zitting van 29 mei 2019 besliste de gemeenteraad het organisatiebeheersingssysteem goed 

te keuren. Hierbij werd vastgelegd dat het jaarverslag van de klachten jaarlijks gerapporteerd 

wordt aan de gemeenteraad.  

● Het jaarrapport bevat de nodige statistische gegevens, die voorzien worden van de nodige 

duiding.  

● Enkele vaststellingen:  

○ 115 geregistreerde klachten  

○ Hoogst aantal sinds 2015 

○ 66% van geregistreerde klachten is ontvankelijk 

○ De gemiddelde doorlooptijd bedraagt 12 dagen  

 

De gemeenteraad neemt kennis van het jaarverslag klachten 2021. 

 

 

5. LOKALE POLITIE -  MANDAAT KORPSCHEF 

 

● De burgemeester besliste op 20 juni 2019 akkoord te gaan met de vrijwillige 

mandaatneerlegging van toenmalige korpschef Yasmine Vanavermaete. 

● Op 5 augustus 2019 besliste de burgemeester akkoord te gaan met de tijdelijke aanstelling van 

eerste commissaris van politie Francis Van Hove in het ambt van hoofdcommissaris en in de 

functie van waarnemend korpschef. 

● In zitting van 30 september 2021 keurde de gemeenteraad de vacantverklaring van het 

mandaat van korpschef categorie 1 goed. 

● Eerste commissaris van politie Francis Van Hove werd tijdelijk aangesteld in het ambt van 

hoofdcommissaris van politie en waarnemend korpschef vanaf 1 september 2019. 

● Het functieprofiel voor de functie korpschef en de daaruit voortvloeiende profielvereisten van 

korpschef is vastgelegd in het ministerieel besluit van 11 januari 2006. 

● Na de eerste, de tweede en de derde oproep tot kandidaatstelling voor korpschef politie 

Maldegem werden geen kandidaturen ingediend. 

 

De gemeenteraad gaat akkoord om het mandaat van korpschef van de politiezone Maldegem 

(mandaat categorie 1) niet meer open te stellen tot juni 2022 en het in juni opnieuw open te stellen. 

 

 

6. LOKALE POLITIE - VACANTVERKLARING 2 INSPECTEURS VAN POLITIE - MEDEWERKER 

INTERVENTIE 

 

● De gemeenteraad besliste in zitting van 30 september 2020 de formatie van het operationeel 

en van het administratief en logistiek personeel van de PZ Maldegem, goedgekeurd door de 

Gouverneur van de provincie Oost-Vlaanderen op 3 november 2020 vast te stellen. 

● 2 inspecteurs van politie maken uitgaande mobiliteit op 1 juli 2022.  

● Er wordt gevraagd om beide functies inspecteur van politie - medewerker interventie nu vacant 

te verklaren. 

● De operationele werking van de lokale politie Maldegem komt in het gedrang bij het niet 

volledig bestaffen van het kader. 

 

De gemeenteraad verklaart 2 voltijdse statutaire betrekkingen van inspecteur van politie medewerker 

interventie, van de lokale politie Maldegem, vacant in het kader van de mobiliteit van de geïntegreerde 

politie conform de hierboven bepaalde modaliteiten. 

 

 



7. AANSTELLING OMGEVINGSAMBTENAREN 

 

● De gemeenteraad keurde in zitting van 30 mei 2017 en 27 september 2018 de aanwijzing van 

gemeentelijke omgevingsambtenaren goed. 

● Volgens het omgevingsdecreet moet elke gemeente minstens 1 gemeentelijke 

omgevingsambtenaar, of een groep van ambtenaren, hebben die voldoende kennis heeft over 

zowel ruimtelijke ordening als milieu. 

● Met het oog op de continuïteit van de dienst is het aangewezen dat er een gemeentelijke 

omgevingsambtenaar wordt aangeduid. 

● Zowel mevrouw Cindy Hoogerwerf als de heer Bjorn Heirman komen in aanmerkingen om te 

worden aangesteld als gemeentelijke omgevingsambtenaar. 

 

De gemeenteraad wijst mevr. Cindy Hoogerwerf en Dhr. Bjorn Heirman met onmiddellijke ingang aan 

als gemeentelijk omgevingsambtenaar. 

 

 

8. AANVULLEND REGLEMENT OP HET WEGVERKEER BETREFFENDE DE INVOER VAN EEN 

GEVLEUGELDE OVERSTEEKPLAATS VOOR VOETGANGERS IN DE STAATSBAAN TER HOOGTE VAN 

NR. 67 EN NR. 76-80 

 

● In zitting van 28 juni 2021 besliste het schepencollege principieel akkoord te gaan met de 

creatie van een oversteekplaats voor voetgangers langs de Staatsbaan (N9), net ten oosten van 

de verbindingsweg voor fietsers en voetgangers naar de site CC Den Hoogen Pad. 

● Om misbruik van fietsers te voorkomen, werd ervoor gekozen om de gevleugelde 

oversteekplaats voor voetgangers net ten oosten van de verbindingsweg voor fietsers en 

voetgangers naar de site CC Den Hoogen Pad aan te leggen. De ligging op het overzichtsplan is 

een indicatie. De precieze locatie van de gevleugelde oversteekplaats zal nog tijdens een 

plaatsbezoek door het Agentschap Wegen en Verkeer worden vastgelegd. 

 

De gemeenteraad keurt het reglement houdende de invoer van een gevleugelde oversteekplaats voor 

voetgangers ter hoogte van nr. 67 en 76-80 goed. 

 

 

9. IMEWO - AANDUIDING VAN DE VERTEGENWOORDIGER EN PLAATSVERVANGEND 

VERTEGENWOORDIGER IN DE ALGEMENE VERGADERING EN VOORDRACHT VAN EEN 

KANDIDAAT-LID VOOR HET REGIONAAL BESTUURSCOMITÉ OOST 

 

● De gemeenteraad besliste in zitting van 27 februari 2019 Jason Van Landschoot aan te duiden 

als vertegenwoordgier, Danny Vannevel als plaatsvervangend vertegenwoordiger in de 

algemene vergadering en Katleen De Kesel voor te dragen als kandidaat-lid voor het Regionaal 

bestuurscomité (RBC) Oost van de opdrachtgevende vereniging Imewo. 

● De gemeente neemt voor de activiteit distributienetbeheer elektriciteit en/of gas deel aan de 

opdrachthoudende vereniging Imewo, Intercommunale Maatschappij voor Energie-voorziening 

in West- en Oost-Vlaanderen. 

● Naar aanleiding van de aanstelling van een nieuw bestuur is het wenselijk de 

vertegenwoordiger en plaatsvervangend vertegenwoordiger in de algemene vergadering en de 

kandidaat voor het Regionaal bestuurscomité Oost van de opdrachtgevende vereniging Imewo 

te vervangen. 

 

De gemeenteraad duidt de vertegenwoordiger en de plaatsvervangend vertegenwoordiger van de 

gemeente Maldegem in de (buitengewone)  algemene vergaderingen van Imewo voor de periode van 

heden tot het einde van de gemeentelijke legislatuur aan. 

 



 

Tevens wordt gevraagd een kandidaat-lid voor te dragen voor het regionaal bestuurscomité (RBC) Oost 

van de opdrachthoudende vereniging Imewo, voor de periode vanaf  heden tot aan de eerste algemene 

vergadering in het jaar 2025. De kandidaat wordt eveneens voorgedragen als lid van de raad van 

bestuur." 

 

 

10. IVM - (PLAATSVERVANGEND) KANDIDAAT BESTUURDER 

 

● De gemeenteraad besliste in zitting van 27 februari 2019 Peter T. Van Hecke voor te dragen als 

kandidaat bestuurder en Annuska Van Hoorebeke voor te dragen als plaatsvervangend 

kandidaat bestuurder namens de gemeente Maldegem in de Raad van Bestuur van IVM. 

● Naar aanleiding van de aanstelling van een nieuw bestuur is het wenselijk de aangeduide 

vertegenwoordiger en plaatsvervangend vertegenwoordiger in de raad van bestuur van IVM te 

vervangen. 

 

De gemeenteraad draagt een kandidaat-bestuurder in de Raad van Bestuur van IVM en een 

plaatsvervangend kandidaat-bestuurder in de Raad van Bestuur van IVM voor. 

 

 

11. IVM - ALGEMENE VERGADERING - AANDUIDING VERTEGENWOORDIGERS 

 

● De gemeenteraad besliste in zitting van 27 februari 2019, Rudi De Smet, Annuska Van 

Hoorebeke en Jason Van Landschoot aan te duiden als eerste, tweede en derde 

vertegenwoordiger en Geert De Roo, Christine Verplaetse en Danny Vannevel aan te duiden als 

plaatsvervangend vertegenwoordiger namens de gemeente Maldegem in de algemene 

vergadering van IVM. 

● Naar aanleiding van de aanstelling van een nieuw bestuur is het wenselijk de aangeduide 

vertegenwoordigers en plaatsvervangend vertegenwoordigers in de algemene vergadering van 

IVM en de voorgedragen bestuurder en plaatsvervanger in de raad van bestuur, opnieuw aan te 

duiden. 

 

De gemeenteraad duidt drie vertegenwoordigers en drie plaatsvervangend vertegenwoordigers in de 

algemene vergaderingen van IVM aan. 

 

 

12. M-ACCENT (VOORHEEN KRINGLOOPCENTRUM MEETJESLAND) - AANDUIDING 

VERTEGENWOORDIGERS 

 

● De gemeenteraad besliste in zitting van 27 februari 2019 Rudi De Smet aan te duiden als 

effectief vertegenwoordiger namens de gemeente Maldegem in de algemene vergadering van 

Kringloopwinkel Meetjesland. 

● De samenwerkingsovereenkomst 2022 van M-Accent met het gemeentebestuur werd 

goedgekeurd door de gemeenteraad in zitting van 16 december 2021. 

● In de Algemene Vergadering van M-Accent dienen 1 effectief vertegenwoordiger en 1 

plaatsvervangend vertegenwoordiger te worden aangesteld. 

● Naar aanleiding van de aanstelling van een nieuw bestuur is het wenselijk de aangeduide 

vertegenwoordiger en plaatsvervangend vertegenwoordiger in de algemene vergadering van 

M-Accent te vervangen. 

 

De gemeenteraad duidt de effectief en plaatsvervangend vertegenwoordiger namens de gemeente 

Maldegem in de algemene vergadering van M-Accent aan. 

 



 

13. MEETJESLANDSE BOUWMAATSCHAPPIJ VOOR VOLKSWONINGEN - AANDUIDING 

(PLAATSVERVANGEND) VERTEGENWOORDIGER EN VOORDRACHT VAN EEN LID VOOR DE RAAD 

VAN BESTUUR 

 

● De gemeenteraad besliste in zitting van 27 februari 2019 Kiran Van Landschoot aan te duiden  

als vertegenwoordiger en Christine Verplaetse aan te duiden als plaatsvervangend 

vertegenwoordiger in de algemene vergadering van de Meetjeslandse Bouwmaatschappij. 

● In zitting van 28 oktober 2021 besliste de gemeenteraad Hilde Versluys voor te dragen als lid 

van de raad van bestuur van de Meetjeslandse Bouwmaatschappij. 

● Naar aanleiding van de aanstelling van een nieuw bestuur is het wenselijk de aangeduide 

vertegenwoordiger en plaatsvervangend vertegenwoordiger in de algemene vergadering van 

de Meetjeslandse Bouwmaatschappij, alsook het voorgedragen lid van de raad van bestuur te 

vervangen. 

 

De gemeenteraad duidt een vertegenwoordiger en een plaatsvervangend vertegenwoordiger van de 

gemeente in de algemene vergadering van de Meetjeslandse Bouwmaatschappij voor Volkswoningen 

aan.  Tevens wordt de vertegenwoordiger namens de gemeente Maldegem in de raad van bestuur van 

de Meetjeslandse Bouwmaatschappij voor Volkswoningen voorgedragen. 

 

 

14. ONDERWIJS - INTERLOKALE VERENIGING ACADEMIE MUZIEK WOORD & DANS - AANDUIDING 

(PLAATSVERVANGEND) VERTEGENWOORDIGER BEHEERSCOMITÉ 

 

● In zitting van 27 februari 2019 besliste de gemeenteraad Glenn Longeville aan te duiden als 

vertegenwoordiger en Danny Vannevel aan te duiden als plaatsvervangend vertegenwoordiger 

in het beheerscomité van de interlokale vereniging 'Academie voor Muziek, Woord en Dans'. 

● Op grond van de statuten van de interlokale vereniging 'Academie muziek, woord & dans wordt 

een beheerscomité samengesteld dat uitsluitend bestaat uit de daartoe door de gemeenteraad 

aangestelde leden van het college van burgemeester en schepenen die het deeltijds 

kunstonderwijs tot hun takenpakket hebben, die elke deelnemende gemeente op zich 

vertegenwoordigen.  

● De deelnemers kunnen ook een plaatsvervanger aanstellen; deze plaatsvervanger moet een 

gemeenteraadslid zijn en deze zal het effectieve lid bij tijdelijke afwezigheid vervangen. 

● Naar aanleiding van de aanstelling van een nieuw bestuur is het wenselijk de aangeduide 

vertegenwoordiger en plaatsvervangend vertegenwoordiger in het beheerscomité van de 

interlokale vereniging 'Academie voor Muziek, Woord en Dans' te vervangen. 

 

De gemeenteraad duidt de vertegenwoordiger en de plaatsvervangend vertegenwoordiger in het 

beheerscomité van de interlokale vereniging "Academie voor Muziek, Woord en Dans" aan. 

 

 

15. PROJECT MEETJESLAND KLIMAATGEZOND - AANSTELLING VERTEGENWOORDIGER 

STUURGROEP MEETJESLAND KLIMAATGEZOND 

 

● In zitting van 27 februari 2019 besliste de gemeenteraad Rudi De Smet aan te duiden als 

bestuurlijk vertegenwoordiger en Kelly Van Leeuwe als ambtelijk vertegenwoordiger aan te 

duiden in de stuurgroep van het project Meetjesland Klimaatgezond namens de gemeente 

Maldegem. 

● In 2017 beslisten 14 gemeenten, waaronder Maldegem, om deel te nemen aan de 

samenwerking Meetjesland Klimaatgezond. 



● Naar aanleiding van de aanstelling van een nieuw bestuur is het wenselijk de aangeduide 

vertegenwoordiger en plaatsvervangend vertegenwoordiger in de algemene vergadering van 

Veneco te vervangen. 

 

De gemeenteraad duidt de bestuurlijke en de ambtelijke vertegenwoordiger in de stuurgroep van het 

project Meetjesland Klimaatgezond aan. 

 

 

16. VENECO - ALGEMENE VERGADERING - AANDUIDING VERTEGENWOORDIGER & 

PLAATSVERVANGEND VERTEGENWOORDIGER 

 

● De gemeenteraad besliste in zitting van 27 februari 2019 Katleen De Kesel aan te duiden als 

vertegenwoordiger en Annuska Van Hoorebeke aan te duiden als plaatsvervangend 

vertegenwoordiger in de algemene vergadering van Veneco. 

● De gemeente Maldegem is vennoot van de intergemeentelijke vereniging Veneco. 

● Het is aangewezen dat de gemeente als houder van 139 aandelen deelneemt aan de 

jaarvergaderingen van de intergemeentelijke vereniging Veneco, dit met het oog op deelname 

aan alle beraadslagingen en stemmingen, de goedkeuring van alle voorstellen met betrekking 

tot de agenda, de ondertekening van alle akten, stukken, notulen, aanwezigheidslijsten en in 

het algemeen, het nodige te doen. 

● Naar aanleiding van de aanstelling van een nieuw bestuur is het wenselijk de aangeduide 

vertegenwoordiger en plaatsvervangend vertegenwoordiger in de algemene vergadering van 

Veneco te vervangen. 

 

De gemeenteraad duidt de vertegenwoordiger en de plaatsvervangend vertegenwoordiger voor de 

(buitengewone) algemene vergaderingen van de intergemeentelijke vereniging Veneco aan. 

 

 

17. VENECO - VOORDRACHT KANDIDAAT-BESTUURDER RAAD VAN BESTUUR 

 

● In zitting van 27 februari 2019 besliste de gemeenteraad Bart Van Hulle voor te dragen als 

kandidaat-bestuurder bij Veneco. 

● De Raad van Bestuur van de intergemeentelijke vereniging Veneco legde bij beslissing dd. 22 

januari 2019 de verdeling van de voordrachtsrechten vast : voor Maldegem wordt voorzien dat 

een vertegenwoordiger in de Raad van Bestuur zetelt voor de periodes 2019-2020 en 2021-

2022; voor de periode 2023-2024 kan een deskundige voorgedragen worden. 

● Naar aanleiding van de aanstelling van een nieuw bestuur is het wenselijk de voorgedragen 

kandidaat-bestuurder bij Veneco te vervangen. 

 

De gemeenteraad duidt de kandidaat-bestuurder voor de bestuursperiode tot en met 31-12-2022 aan 

en draagt voor voordracht door de gemeente Destelbergen de kandidaat-deskundige voor de 

bestuursperiode lopende van 1-1-2023 tot en met 31-12-2024 voor. 

 

 

18. KREDIETCOMMISSIE VOOR DE FRGE-LENINGEN VAN VENECO - ENERGIEHUIS - AANDUIDING 

(PLAATSVERVANGEND) VERTEGENWOORDIGER 

 

● In zitting van 27 februari 2019 besliste de gemeenteraad Bart Van Hulle aan te duiden als 

vertegenwoordiger en Nicole Maenhout aan te duiden als plaatsvervangend vertegenwoordiger 

in de Kredietcommissie voor de FRGE-leningen van Veneco. 

● De gemeente is aangesloten bij de door Veneco aangeboden VEA-dienstverlening. 



● Naar aanleiding van de aanstelling van een nieuw bestuur is het wenselijk de aangeduide 

vertegenwoordiger en plaatsvervangend vertegenwoordiger in de Kredietcommissie van 

Veneco te vervangen. 

 

De gemeenteraad duidt een vertegenwoordiger en een plaatsvervangend vertegenwoordiger van de 

gemeente in de Kredietcommissie voor de FRGE-leningen van Veneco aan. 

 

 

19. VERENIGING VOOR OPENBAAR GROEN (VVOG) - AANDUIDING VAN EEN (PLAATSVERVANGEND) 

VERTEGENWOORDIGER IN DE ALGEMENE VERGADERING 

 

● De gemeenteraad besliste in zitting van 27 maart 2019, Jason Van Landschoot aan te duiden als 

vertegenwoordiger in de algemene vergadering en voor te dragen als lid van de raad van 

bestuur. Rudi De Smet werd aangeduid als plaatsvervangend vertegenwoordiger in de 

algemene vergadering en Annuska Van Hoorebeke werd voorgedragen als lid van het financieel 

comité van VVOG. 

● Naar aanleiding van de aanstelling van een nieuw bestuur is het wenselijk de aangeduide 

vertegenwoordiger en plaatsvervangend vertegenwoordiger in de algemene vergadering van 

VVOG te vervangen. 

 

De gemeenteraad duidt de vertegenwoordiger en de plaatsvervangend vertegenwoordiger van de 

gemeente in de algemene vergadering van de VVOG aan. 

 

 

20. VZW DE BOSGROEP OOST-VLAANDEREN NOORD - AANDUIDEN GEMEENTELIJKE 

VERTEGENWOORDIGERS 

 

● De gemeenteraad besliste in zitting van 27 maart 2019 Rudi De Smet aan te duiden als 

vertegenwoordiger van de gemeente in de algemene vergadering en voor te dragen als lid in de 

raad van bestuur van De Bosgroep Oost-Vlaanderen Noord vzw, alsook Henk Deprest aan te 

duiden als plaatsvervangend vertegenwoordiger in de algemene vergadering en voor te dragen 

werd als lid van de raad van bestuur. 

● Naar aanleiding van de aanstelling van een nieuw bestuur is het wenselijk de aangeduide 

vertegenwoordiger, de plaatsvervangend vertegenwoordiger in de algemene vergadering en de 

vertegenwoordiger in de raad van bestuur van De Bosgroep Oost-Vlaanderen te vervangen. 

 

De gemeenteraad duidt een effectief vertegenwoordiger en een plaatsvervangend vertegenwoordiger 

van de gemeente in de algemene vergadering van De Bosgroep Oost-Vlaanderen Noord vzw. aan en 

draagt een lid en plaatsvervangend lid van de raad van bestuur van De Bosgroep Oost-Vlaanderen 

Noord vzw. voor. 

 

 

21. VZW RATO - (PLAATSVERVANGEND) VERTEGENWOORDIGER IN DE ALGEMENE VERGADERING - 

VERTEGENWOORDIGER IN DE RAAD VAN BESTUUR 

 

● In zitting van 27 maart 2019 besliste de gemeenteraad Rudi De Smet aan te duiden als 

vertegenwoordiger en Henk Deprest als plaatsvervangend vertegenwoordiger in de algemene 

vergadering van Rato. Henk Deprest werd aangeduid als vertegenwoordiger in de raad van 

bestuur van Rato. 

● Naar aanleiding van de aanstelling van een nieuw bestuur is het wenselijk de aangeduide 

vertegenwoordiger, de plaatsvervangend vertegenwoordiger in de algemene vergadering en de 

vertegenwoordiger in de raad van bestuur van Rato te vervangen. 

 



De gemeenteraad duidt een effectief vertegenwoordiger en een plaatsvervangend vertegenwoordiger 

van de gemeente in de algemene vergadering van de vzw Rato aan. 

Tevens draagt de gemeenteraad een vertegenwoordiger van de gemeente in de raad van bestuur van 

de vzw Rato voor. 

 

 

22. ZEFIER - ALGEMENE VERGADERING- AANDUIDING VERTEGENWOORDIGER 

 

● De gemeenteraad besliste in zitting van 27 maart 2019 Annuska Van Hoorebeke aan te duiden 

als vertegenwoordiger en Peter T. Van Hecke als plaatsvervangend vertegenwoordiger in de 

algemene vergadering van Zefier. 

● De gemeente Maldegem is vennoot van de cvba Zefier (vroeger Finiwo).  

● Naar aanleiding van de aanstelling van een nieuw bestuur is het wenselijk de aangeduide 

vertegenwoordiger en plaatsvervangend vertegenwoordiger in de algemene vergadering van 

Zefier te vervangen. 

 

De gemeenteraad duidt de volmachthouder en de plaatsvervanger van de gemeente Maldegem in de 

buitengewone, bijzondere en gewone algemene vergaderingen van de cvba Zefier aan. 

 

 

23. STRAATNAAMWIJZIGING VAN EEN DEEL VAN ADEGEM-DORP NAAR DEN HOOGEN PAD - 

DEFINITIEVE BESLISSING 

 

● In zitting van 26 januari 2017 besliste de gemeenteraad het rooilijnplan voorlopig en op 

27 februari 2017 definitief vast te stellen. 

● Het college van burgemeester en schepenen verleende in zitting van 15 oktober 2019 onder 

voorwaarden een vergunning aan Volkshaard cvba-so uit Gent voor het bouwen van een 

appartementsgebouw met 21 woongelegenheden en ondergrondse parkeergarage voor 16 

wagens te Adegem-Dorp zn, kadastraal gekend: afdeling 5 sectie H nr. 1164A. 

● De gemeenteraad besliste in zitting van 20 januari 2022 principieel de straatnaam 

'Oaigemstraat' toe te kennen aan de verbindingsweg Adegem-Dorp naar CC Den Hoogen Pad. 

● Het bouwproject van de sociale huisvestingsmaatschappij Volkshaard cvba met een realisatie 

van 21 appartementen, is gelegen aan de voetweg nr. 55, die ook reeds dienst doet als 

verbindingsweg naar CC Den Hoogen Pad. 

● De weg die fungeert als toegang naar het kerkhof, de parking van de school, het bouwproject 

van Volkshaard en c.c. Den Hoogen Pad werd recent verbreed en heraangelegd, waardoor de 

oude voetweg verdween in het nieuwe openbaar domein. 

● De verbrede verbindingsweg is heden een zijweg van Adegem-Dorp en kan niet gezien worden 

als een verlengde van Adegem-Dorp, vermits de straat Adegem-Dorp voorbij de verbindingsweg 

verder doorloopt. 

● Zowel CC Den Hoogen Pad als de basisschool kregen als adres Adegem-Dorp, respectievelijk 

16A en 16B toegekend. 

● Het is niet mogelijk om aan de appartementen een adres toe te kennen in Adegem-Dorp, 

vermits het niet toegelaten is om te werken met indexen. Een woning in het 

appartementsgebouw zou in dat geval het huisnummer 16C + index moeten krijgen. 

● Aan de weg grenst ook de voormalige pastorij van Adegem (momenteel Adegem-dorp 16 – 

senioren onder de toren) en de school De papaver (achteringang), alsook de achterzijde van het 

grote bouwproject Staatsbaan 80. 

● Aangaande de principiële beslissing van de gemeenteraad van 20 januari 2022 werd van  

1 februari 2022 tot en met 7 maart 2022 een openbaar onderzoek 'de commodo et 

incommodo' gevoerd en werd het definitief advies van de cultuuradviesraad gevraagd. 

● Uit het proces-verbaal betreffende het gehouden openbaar onderzoek blijkt dat één telefonisch 

bezwaar werd ingediend. Een bewoonster van de appartementen voor senioren, opteert voor 



de straatnaam 'Pastorijstraat'. Deze naam verwijst naar de voormalige pastorij die gelegen was 

langs deze verbindingsweg. 

● Op 28 december 2021 gaf de cultuuradviesraad het voorlopige advies inzake de straatnaam van 

de verbindingsweg van Adegem-Dorp naar CC Den Hoogen Pad. 

● De cultuuradviesraad is na beraad teruggekomen op haar eerder voorlopig gegeven advies 

m.n. de straatnaam 'Oaigemstraat' en geeft nu de voorkeur aan de benaming 'Elisabethstraat'. 

o Motivatie: 

▪ "Bij nader inzien is er over de naam “Aoigemse straat” toch serieuze twijfel bij de leden 

van het dagelijks bestuur. Een straatnaam moet makkelijk te schrijven en uit te 

spreken zijn, de mogelijkheid om hierbij te missen moet door de keuze van de 

straatnaam zoveel mogelijk worden vermeden. Een “korte”, niet-fonetisch geschreven 

straatnaam - zonder koppeltekens of dergelijke – moet dan ook het streefdoel zijn. 

▪ Op basis van dit voorschrijdend inzicht – alsook de opportuniteit om nu eens effectief 

“meer vrouw in de straat” te krijgen – geven we bij ons definitief advies de voorkeur 

aan Elisabethstraat. Deze benaming refereert naar het Sint-Elisabeth rustoord, dat van 

1875 tot 2007 op deze plaats was gevestigd. Tevens suggereren wij om dit op het 

straatnaambord te vermelden of om in de straat een bord te plaatsen met 

geschiedkundige uitleg over het voormalig rusthuis." 

 

De gemeenteraad kent aan de verbindingsweg van Adegem-Dorp naar CC Den Hoogen Pad definitief 

de straatnaam 'Elisabethstraat' toe. 

 

 

24. ARCHIEF - GOEDKEURING ARCHIEF- & LEESZAALREGLEMENT 

 

● Het archiefreglement van de gemeente dateert van 1989. 

● In het OCMW werd nooit een archiefreglement opgesteld. 

● Het archiefreglement regelt de relatie tussen de archiefvormende overheid en de archiefdienst. 

Dit reglement legt dan ook de verantwoordelijkheden vast die beide partijen dragen inzake 

archief, archiefzorg en archiefbeheer.  

● Het leeszaalreglement is een onderdeel van het archiefreglement en beschrijft de rechten en de 

plichten van de interne en externe gebruikers van het archief. . In het leeszaalreglement zijn 

ook de na te leven regels inzake openbaarheid van bestuur en de afspraken voor bruikleen van 

archiefstukken opgenomen. 

● Het is belangrijk dat de afspraken in het archief - en leeszaalreglement up-to-date zijn, 

aangepast zijn aan de huidige stand van de wetgeving en voorzien in het gebruik van de huidige 

technologie in het archief. 

 

De gemeenteraad keurt het archiefreglement en leeszaalreglement goed. 

 

 

25. PATRIMONIUM - AANKOOP GRONDEN MBV KLEIT - PRINCIPIËLE BESLISSING 

 

● De huidige terreinen van FC Kleit zijn te klein om een volwaardig tweede voetbalterrein te 

vormen. Ten noorden van de terreinen van FC Kleit bevinden zich onbebouwde percelen die 

deels in recreatiezone, deels in woonuitbreidingsgebied, die eigendom zijn van de resp. de 

Meetjeslandse Bouwmaatschappij voor Volkswoningen (MBV) en van familie VDB. 

● Deze eigenaars zijn bereid hun gronden te verkopen. 

● De gemeente stelde een schatter (Freddie De Keyser, cvba Assuplan) aan die de percelen van 

de MBV schatte op € 585.000. 

● De MBV liet zelf ook de gronden schatten. Hun schatting bedraagt € 523.526 voor beide 

percelen samen. 



● MBV gaat akkoord de percelen gelegen te Maldegem, voor een totale oppervlakte van 6.456 m² 

te verkopen voor de prijs van € 523.526,00. 

● De vraagprijs van MBV bedraagt € 523.526, ruimschoots onder de prijs van de gemeentelijke 

schatting, i.e. € 585.000. 

● De aankoop van deze percelen is essentieel met het oog op de uitbreiding van de 

voetbalterreinen te Kleit en voor de eventuele inplanting van een gemeenschapscentrum. 

● De betrokken percelen zullen in de toekomst bestemd worden voor openbaar nut. 

 

De gemeenteraad gaat akkoord met de principiële aankoop van de percelen gelegen te Maldegem, 2de 

afdeling Sectie D. nrs. 1365c en 1365 d, eigendom van de Meetjeslandse Bouwmaatschappij voor 

Volkswoningen, met een totale oppervlakte van 6.456 m² tegen de prijs van € 523.526. 

 

 

26. PATRIMONIUM - AANKOOP TERREINEN KLEIT - PRINCIPIËLE BESLISSING 

 

● Het college van burgemeester en schepenen besliste in zitting van 7 februari 2022 de aankoop 

van de gronden van te Kleit principieel goed te keuren. 

● De huidige terreinen van FC Kleit zijn te klein om een volwaardig tweede voetbalterrein te 

vormen. Ten noorden van de terreinen van FC Kleit bevinden zich onbebouwde percelen die 

deels in recreatiezone, deels in woonuitbreidingsgebied, die eigendom zijn van de resp. de 

Meetjeslandse Bouwmaatschappij voor Volkswoningen (MBV) en van familie VDB. 

● Deze eigenaars zijn bereid hun gronden te verkopen. 

● De gemeente stelde een schatter (bvba plan²) aan die de percelen schatte op € 713.602. Als het 

deel woongebied van perceel nr. 1370b hiervan afgetrokken wordt, bedraagt de schatting nog 

€ 506.050 

● Familie VDB liet de gronden ook zelf schatten. Deze schatting bedraagt, eveneens zonder het 

woongebied, € 639.875. 

● De familie VDB deelde mee de gronden niet te willen verkopen voor een bedrag lager dan  

€ 600.000. 

● De gemeente kan in principe ten hoogste de prijs betalen zoals deze werd vastgesteld door de 

door de gemeente aangestelde landmeter, i.e. € 506.050. 

● De vraagprijs van de familie VDB bedraagt evenwel € 600.000, een prijs die ong. 16 % hoger ligt. 

● Het is toegelaten af te wijken van een schattingsverslag, mits hiervoor een grondige motivering 

opgegeven wordt in het licht van het algemeen belang en de algemene beginselen van 

behoorlijk bestuur. 

● Volgende redenen rechtvaardigen in dit geval een afwijking van de schattingsprijs: 

o de ligging van de percelen in kwestie, aansluitend bij de terreinen van FC Kleit 

o de potentieel toekomstige bestemming van algemeen nut. 

o de polyvalentie van de aan te kopen terreinen. 

● De aankoop van deze percelen is essentieel met het oog op de uitbreiding van de 

voetbalterreinen te Kleit. 

● Zonder deze percelen kan geen tweede volwaardig voetbalterrein ingeplant worden en komt de 

jeugdwerking van FC Kleit in het gedrang. Gezien FC Kleit een jeugdwerking met meer dan 15 

teams en meer dan 150 spelers in stand houdt, is een uitbreiding van de terreinen 

noodzakelijk. 

● De jeugdwerking van FC Kleit vormt ook een belangrijke gemeenschapsvormende pijler voor de 

lokale Kleitse bevolking. Deze jeugdwerking is bovendien ingebed in een missie en een visie 

waar naast het sportieve aspect ook sociale aspecten en gegevens als gemeenschapsvorming 

en educatie een centrale rol krijgen. Aldus is het van het grootste belang om deze jeugdwerking 

en de daaruit voortvloeiende sportieve en sociale werking lokaal te behouden. 

● De betrokken percelen zullen in de toekomst volledig bestemd worden voor algemeen en 

openbaar nut. 



● De gemeente krijgt nu de éénmalige en unieke opportuniteit om deze verschillende naast 

elkaar gelegen percelen te verwerven. Door de verwerving van de combinatie van deze 

percelen ontstaat een aaneengesloten zone, waardoor deze terreinen polyvalent kunnen 

ingezet worden in het algemeen en openbaar belang. 

● Er werd op 8 februari een onderhandse verkoopovereenkomst betreffende de gronden gelegen 

te Maldegem, afgesloten tussen de gemeente Maldegem en familie VDB. 

● In deze verkoopovereenkomst wordt gespecifieerd dat de koopprijs € 600.000 zal bedragen en 

dat deze afgesloten is onder de uitdrukkelijk opschortende voorwaarde van goedkeuring in de 

volgende gemeenteraad. 

 

De gemeenteraad gaat principieel akkoord met de aankoop van de van de percelen gelegen te 

Maldegem, eigendom van de familie VDB, met een totale oppervlakte van ong. 6.400 m², tegen de prijs 

van € 600.000.. 

 

 

27. OMVORMING N 49 - DEEL 1  - TRACÉ GEMEENTEWEGEN 

 

● Tractebel Engineering diende in opdracht van het Agentschap Wegen en Verkeer West-

Vlaanderen een omgevingsvergunningsaanvraag in voor de ombouw van de N 49 tot 

autosnelweg A11, Project Damme Maldegem, Aanbesteding 1. 

● Vanaf 22 januari tot en met 20 februari 2022 werd de aanvraag onderworpen aan een 

openbaar onderzoek. 

● De gemeenteraad dient zich uit te spreken over de gemeentewegen gelegen binnen het 

projectgebied. 

● Binnen het projectgebied wordt voorgesteld dat delen van volgende wegen worden afgeschaft: 

de Hoornstraat, de Waterpolder, weg tussen Waterpolder en chemin nr 26 bis, Leestjesweg, 

Langeweg en Polderken. 

● Deze worden in deze zone vervangen door: 

o De Warande, De Hoornstraat, De Natiënlaan / Koning Albertlaan (parellelwegen), de 

Tunnelweg en de Waterpolder. 

● De gronden nodig voor het project werden via een onteigeningsprocedure ondertussen door 

het Vlaamse gewest verworven.  

 

De gemeenteraad gaat akkoord met de opheffing van de delen van buurtwegen, die binnen het 

projectgebied van de ombouw van de N 49 tot autosnelweg A 1, Project Damme - Maldegem, 

Aanbesteding 1, vallen. 

Tevens wordt de ligging, breedte en uitrusting van de nieuwe gemeentewegen goedgekeurd. 

 

 

28. ROOILIJN BOGAARDESTRAAT E.A. STRATEN - WIJZIGING 

 

● De gemeenteraad besliste in zitting van 8 februari 1962 het rooilijnplan van buurtweg nr 4 

Bogaardestraat goed te keuren. 

● In zitting van 29 januari 2020 werd door de gemeenteraad beslist het Spam 16 Rioleringsproject 

Vossenhol, de bijhorende onteigeningsplannen, de tabel der grondinnemingen en de 

projectnota goed te keuren. 

● De gemeenteraad stelde in zitting van 28 januari 2021de wijzigingen aan de rooilijn van de 

buurtweg nr 4 Bogaardestraat, Schautenstraat en Francis de Meeuslaan voorlopig vast. 

● Het college van burgemeester en schepenen besliste in zitting van 6 december 2021 akkoord te 

gaan met de omgevingsvergunning OMV_2021478, zoals aangevraagd door Aquafin nv. 

● Het studiebureau Sweco uit Hasselt, stelde in het kader van het rioleringsproject sanering 

Vossenhol, Schautenstraat en andere straten, op 19 november 2020 rooilijnplannen op voor de 



Francis de Meeuslaan MLD3019/3-5.1/3, de Schautenstraat MLD 3019/3-5.2/3 en de 

Bogaardestraat MLD3019/3-5.3/3. 

● Tussen 29 oktober en 27 november 2021 werden de rooilijnplannen onderworpen aan een 

openbaar onderzoek in het kader van de omgevingsvergunningsaanvraag, met publiciteit op de 

website en in het Belgisch Staatsblad. 

● Er werden geen bezwaren of opmerkingen ingediend tijdens het openbaar onderzoek. 

● Bij brief van 22 november 2021 deelde de provinciale dienst mobiliteit mee dat de deputatie 

geen formaal advies zou verstrekken aangaande deze rooilijnplannen omdat deze enkel 

betrekking hebben op lokale wegen. 

 

De gemeenteraad stelt de rooilijnplannen voor de Francis de Meeuslaan, de Schautenstraat en de 

Bogaardestraat definitief vast. 

 

 

29. SPAM 16 VOSSENHOL - AKTEN GRONDVERWERVING 

 

● De gemeenteraad besliste in zitting van 29 januari 2020 het definitief ontwerp Spam 

(strategisch plan afvalwater Maldegem) nr. 16 project rioleringswerken Vossenhol goed te 

keuren. 

● In zitting van 24 februari 2022 besliste de gemeenteraad een aantal verkoopsbeloftes en 

overeenkomsten, voor de realisatie van de rioleringswerken Vossenhol goed te keuren. 

● De afdeling Vastgoedtransacties stelde een aantal aankoopakten, akten pachtafstand en 

gebruiksbeëindiging op voor goedkeuring door de gemeenteraad. 

● De aankopen en verwervingen gebeuren om redenen van openbaar nut, voor het integreren 

van deze gronden in het gemeentelijke openbare domein. 

 

De gemeenteraad keurt de ontwerpakten voor de aankoop van grond, vestiging erfdienstbaarheden of 

pachtbeëindiging in het kader van de realisatie van het Spam 16 dossier rioleringswerken Vossenhol 

goed. 

 

 

30. SPAM 16 VOSSENHOL - OVEREENKOMSTEN GRONDVERWERVING 

 

● De gemeenteraad keurde in zitting van 29 januari 2020 het definitief ontwerp Spam (strategisch 

plan afvalwater Maldegem) nr. 16 project rioleringswerken Vossenhol, alsook de 

onteigeningsplannen, de tabel der grondinnemingen en de projectnota goed. 

● In zittingen van 29 april, 27 mei, 24 juni, 30 september en 16 december 2021 keurde de 

gemeenteraad de verkoopbeloftes voor de realisatie van het Spam 16 project rioleringswerken 

Vossenhol goed. 

● Het gemeentebestuur ontving de reeks verkoopbeloftes / vestigingen erfdienstbaarheid RWA in 

het kader van de rioleringswerken Spam 16 Vossenhol in de Francis de Meeuslaan, Oude 

Burkelslag en Schautenstraat. 

 

De gemeenteraad keurt de overeenkomsten tot aankoop van grond, vestiging erfdienstbaarheidszone 

RWA, pachtverbreking en uitwinningsschade goed, nodig voor de realisatie van het Spam 16 dossier 

rioleringswerken Vossenhol goed. 

 

 

31. CONVENANT SAMENWERKING GEMEENTEBESTUUR - SHOPPING IN MALDEGEM (S@M) 

 

● Er is geen convenant meer met de VHMC voor het ondersteunen van de braderie. 

● De lokale handelaars aangesloten bij de feitelijke vereniging S@M (Shopping in Maldegem) 

wensen een braderie te organiseren in 2022. 



● S@M heeft via schepen Nicole Maenhout gevraagd of het gemeentebestuur bereid is een 

toelage te geven voor het organiseren van de braderie in 2022. Zij vragen 10.000 euro. 

● Het is noodzakelijk om opnieuw de nodige middelen te voorzien voor het ontplooien van 

diverse activiteiten met als doel het ondersteunen en de uitbouw van de lokale economie, zoals 

de jaarlijkse braderie. 

● Dit kan best gerealiseerd worden door een samenwerkingsconvenant waarin de doelstelling 

van het economisch beleid verder uiteengezet wordt en waarbij de nodige middelen ter 

beschikking gesteld worden om deze doelstellingen te realiseren. 

● De winkeliers hebben door de COVID-19 pandemie verliezen geleden. Daarom wordt 

voorgesteld om eenmalig een toelage van 10.000 euro te geven, zodat de winkeliers niets 

moeten bijdragen voor de braderie in 2022. 

 

De gemeenteraad keurt het convenant tussen de gemeente Maldegem en de vereniging S@M goed. 

 

 

32. TOEGEVOEGD PUNT DOOR RAADSLID ANNEKE GOBEYN (CD&V): VRAAG AAN VLAAMSE 

REGERING TOT SCHRAPPING VAN DE RESERVATIESTROOK AAN HET SCHIPDONKKANAAL 

TOEGEVOEGD PUNT DOOR RAADSLID STEFAAN HEYNDRIKX (DE MERLAAN): GEZAMENLIJK 

SCHRIJVEN AAN MINISTERS IN VERBAND MET SCHIPDONKKANAAL 

 

● Bij e-mail van 26 maart 2022 vraagt raadslid Anneke Gobeyn (CD&V) om volgend punt toe te 

voegen aan de agenda van de gemeenteraad: 

"BRIEF STUREN NAAR DE VLAAMSE REGERING  

● 16 maart 2022 is een resolutie over de volledige schrapping van de reservatiestrook langs 

het Schipdonkkanaal aangenomen door het Vlaams Parlement.  

● Hierin werd niets concreet afgesproken wat timing betreft, maar er komt nu toch schot in 

de zaak lijkt ons.  

● Omliggende gemeenten zijn ook bezig om een brief op te stellen en te sturen naar de 

Vlaamse Overheid of hebben dit reeds gedaan.  

● Al vijftig jaar lang is er sprake van een mogelijke verbreding van het Schipdonkkanaal. Een 

verbreed en uitgediept kanaal zou de binnenvaartontsluiting van de haven van Zeebrugge 

moeten verzekeren. In de jaren ’70 werd op de gewestplannen een reservatiestrook voor de 

verbreding aangeduid op het grondgebied van de gemeenten Maldegem, Sint-Laureins, 

Eeklo, Zomergem, Nevele, Damme en Brugge. Deze reservatiestroken leggen een claim op 

de ontwikkelingsmogelijkheden van de erin gelegen bedrijven, woningen en gronden en 

zorgen voor onzekerheid voor alle betrokkenen.  

● CD&V Maldegem betreurt dat onze inwoners langs het Schipdonkkanaal nog steeds geen 

zekerheid hebben over wat ze op hun eigendom mogen/kunnen doen.  

● Door het volledig schrappen van de reservatiestrook langs het Schipdonkkanaal en een 

passende bestemming te vinden voor de gronden in de omgeving van het kanaal zorgen we 

niet enkel voor rechtszekerheid voor de getroffen burgers, maar is er ook 

toekomstperspectief voor de landbouwsector en extra natuur langs het kanaal.  

● De resolutie van 16 maart 2022 in het Vlaams Parlement is een zeer goede stap in de juiste 

richting.  

● We hebben nu ook dringend een timing, deadline, nodig voor een definitieve schrapping.  

● CD&V Maldegem voelt zich bij haar punt gesteund door de vele reacties van inwoners die al 

jaren ijveren voor het afschaffen van de reservatiestrook van het Schipdonkkanaal.  

● Het college van burgemeester en schepenen nam tijdens een bespreking op 22 maart 2019 

een standpunt in over het GRUP Schipdonkkanaal (zie afschrift van de nota in bijlage). 

Naar aanleiding van de bespreking werd op 6 mei 2019 een brief geschreven vanuit het 

gemeentebestuur aan het Departement Omgeving, Afdeling Gebiedsontwikkeling, 

omgevingsplannen en -projecten te Brussel (zie afschrift van de brief in bijlage). 



● Het college van burgemeester en schepenen nam in zitting van 22 maart 2021 een 

beslissing over de schrapping van de reservatiestrook aan het Schipdonkkanaal (zie 

afschrift van de beslissing in bijlage). 

Naar aanleiding van de beslissing werd op 24 maart 2021 een brief geschreven aan Vlaams 

minister van Mobiliteit en Openbare Werken Mevrouw Lydia Peeters te Brussel. (zie 

afschrift van de brief in bijlage) 

● Financiële weerslag 

o Nihil voor de gemeente Maldegem. “ 

 

● Bij e-mail aan de voorzitter vraagt raadslid Stefaan Heyndrikx (De Merlaan) volgend toegelicht 

voorstel van beslissing op te nemen op de agenda van de gemeenteraad: 

"TITEL VAN VOORSTEL DOOR RAADSLID STEFAAN HEYNDRIKX: VRAAG TOT GEZAMENLIJK 

SCHRIJVEN NAAR DE BEVOEGDE MINISTERS OMTRENT HET SCHIPDONKDOSSIER:  

● De gemeenteraad heeft kennis genomen van de resolutie van 15 februari 2022 over de 

verdere nautische ontsluiting van de Haven van Zeebrugge en de estuaire vaart met daarin 

het voornemen om de reservatiestrook langs het Schipdonkkanaal te schrappen.  

● Dit stemt de Maldegemse raadsleden tevreden, maar we uiten toch enige bezorgdheid, die 

we schriftelijk overbrengen ten aanzien van de bevoegde minister.  

● Wij dringen er immers op aan dat het project onverwijld voortgaat. Wij verzoeken niet 

alleen de schrapping van de reservatiestrook, maar uiteraard ook de herbestemming van 

de gronden van deze strook (rekening houdend met het huidig gebruik) met spoed door te 

voeren. Wij vragen u ook om het 'Schipdonkdossier', gezien alle partijen het erover eens zijn 

dat een schrapping van de reservatiestrook een goede beslissing is, los te koppelen van de 

onderhandelingen met Nederland omtrent de estuaire vaart. Zodoende hoeft het dossier in 

verband met de schrapping en de herbestemming geen onnodige vertraging op te lopen. 

● Het college van burgemeester en schepenen nam tijdens een bespreking op 22 maart 2019 

een standpunt in over het GRUP Schipdonkkanaal (zie afschrift van de nota in bijlage). 

Naar aanleiding van de bespreking werd op 6 mei 2019 een brief geschreven vanuit het 

gemeentebestuur aan het Departement Omgeving, Afdeling Gebiedsontwikkeling, 

omgevingsplannen en -projecten te Brussel (zie afschrift van de brief in bijlage). 

● Het college van burgemeester en schepenen nam in zitting van 22 maart 2021 

een beslissing over de schrapping van de reservatiestrook aan het Schipdonkkanaal (zie 

afschrift van de beslissing in bijlage). 

Naar aanleiding van de beslissing werd op 24 maart 2021 een brief geschreven aan Vlaams 

minister van Mobiliteit en Openbare Werken Mevrouw Lydia Peeters te Brussel. “ 

 

De gemeenteraad beslist om de beide voorstellen van raadslid Anneke Gobeyn (CD&V) en 

raadslid Stefaan Heyndrikx (De Merlaan) als één gezamenlijk agendapunt te behandelen en 

gaat akkoord om binnen de 14 dagen een brief te sturen naar de Vlaamse Overheid om de druk 

op te houden om zo snel mogelijk werk te maken van de schrapping van de reservatiestrook 

van het Schipdonkkanaal en daarin op te nemen: 

o De gemeenteraad van Maldegem is blij met de resolutie over de schrapping van de 

reservatiestrook van het Schipdonkkanaal (16 maart 2022).   

o we geven mee welke problemen onze inwoners hebben die langs het Schipdonkkanaal 

wonen met uitoefening van hun beroep als landbouwer, of problemen i.v.m. verbouwingen 

aan de eigen woning of het plaatsen van een tuinhuis of andere … .  

o we vragen naar de voorziene timing en definitieve beslissing van de schrapping van de 

reservatiestrook.  

o de gemeenteraad van Maldegem dringt aan om zo snel mogelijk hier werk van te maken en 

dit deze legislatuur nog te realiseren.  

 



33. TOEGEVOEGD PUNT DOOR RAADSLID JASON VAN LANDSCHOOT (OPEN VLD): AANVULLEND 

REGLEMENT OP HET WEGVERKEER BETREFFENDE DE INVOER VAN VERKEERSMAATREGELEN IN 

DE OUDE STAATSBAAN 
 

● Bij e-mail van 26 maart 2022 werd door raadslid Jason Van Landschoot (Open Vld) gevraagd om 

onderstaand punt toe te voegen aan de agenda van de gemeenteraad van 31 maart 2022: 

"AANVULLEND REGLEMENT OP HET WEGVERKEER BETREFFENDE DE INVOER VAN 

VERKEERSMAATREGELEN IN DE OUDE STAATSBAAN 

● De bestaande politiereglementen betreffende de Oude Staatsbaan en de afbakening van de 

bebouwde kom. 

● Er zijn reeds jaren klachten over te hoge snelheid alsook de slechte toestand van het 

wegdek in de Oude staatsbaan. Eveneens zijn de fietspaden te smal en rijden bestuurders 

gevaarlijk dicht bij de fietsers. In het verleden waren er ook veel klachten over vallende 

fietsers in de omgeving van de spoorovergang waar een tweetal jaar geleden de nodige 

aanpassingen met een aangepast overwegsysteem werd aangelegd.  

● De belangrijkste opmerkingen zijn: 

o (Negeren van) maximumsnelheid van 70 km/u binnen de bebouwde kom 

o Te smalle fietspaden 

o De Oude Staatsbaan is een voorrangsweg wat hoge snelheden bevordert 

● Een korte, algemene beschrijving van het grootste deel van de Oude staatsbaan: 

o Rijbaan is vrij breed en relatief rechtlijnig ingericht 

o Tweezijdige,fietspaden, die doorlopen over de kruispunten 

o Voetpaden aan beide zijden 

o Verharde gelijkgrondse berm (parkeerfunctie) 

o Voorrangsweg 

o Kruispunten met volgende straten: Moerwege, Oude Weg ter hoogte van nr 22, Striepe, 

Oude Weg ter hoogte van nr 94, Dokter Herrebautlaan, Croonestraat, Loskaai en 

Vaartkant 

● De Oude Staatsbaan is de laatste straat op het grondgebied van de Gemeente Maldegem 

waar men in de bebouwde kom 70 km/h mag rijden. 

● In de afgelopen maanden was er overleg met de korpschef a.i., voormalig schepen Van 

Landschoot en werden er met de dienst wegen en riolering, voorstellen voorbereid om de 

Oude Staatsbaan naar analogie van de Buurtstraat  verkeersveiliger te maken. 

● Uiteindelijk werd voor de Oude Staatsbaan tussen de Moerwege en de Loskaai een voorstel 

uitgewerkt, waarbij: 

o Er een volledig nieuwe toplaag wordt aangelegd ook over het bestaande fietspad; dit is 

structureel onderhoud in gelijkblijvend beleid en dringend. 

o De wegindeling volledig wordt aangepast waardoor een breder fietspad kan worden 

aangelegd. 

o De maximaal toegelaten snelheid wordt beperkt tot 50 km/u, zoals dat gebruikelijk is in 

een bebouwde kom. Hiervoor is een wijziging van het politiereglement houdende de 

afbakening van de bebouwde kom en een opheffing van het politiereglement 

houdende de snelheidsbeperkingen vereist en dienen de bestaande borden C43 

'70km/u' te worden verwijderd. 

o De rijbaan wordt herverdeeld in twee smallere rijstroken door middel van een witte, 

onderbroken streep. Deze maatregel dient te worden opgenomen in een nieuw 

aanvullend reglement. 

o De rand van de rijbaan wordt aangeduid door middel van een witte, doorlopende 

streep die dichter naar de middenas zal liggen dan de huidige om aldus meer ruimte 

voor de fietser te voorzien. Deze maatregel dient te worden opgenomen in een nieuw 

aanvullend reglement. 

o De bestaande fietspaden, ter hoogte van de kruispunten, worden voorzien van een 

rode coating om de voorrang van de fietser in de verf te zetten. 



o De kruispunten worden bijkomend voorzien van attentieverhogende 

kruispuntmarkeringen, zoals projecties in thermoplast van het bord C43 ’50 km/h’. 

Deze markeringen dienen niet te worden opgenomen in een aanvullend reglement. 

o De kruispunten Oude Weg ter hoogte van nummer 22 en Dokter Herrebautlaan 

worden voorzien van arceringen en paaltjes om de snelheid te verminderen bij het 

inrijden van deze straten. 

o Op de Loskaai wordt een fietsoversteek ingericht naar de veilige oversteek die naast de 

bestaande ophaalbrug over het kanaal ligt. 

o Waar en indien mogelijk, voorzien van groen en bomen langs deze weg 

● Zowel de dienst mobiliteit, Politie als de dienst wegen en riolering hebben positief aan dit 

voorstel deelgenomen. 

● Financiële weerslag: 

o Voor de wegmarkeringen/wegbeeld 

A-2-2-1-03 Verkeerstechnische maatregelen beschikbaar 70.000€ 

o Voor het vervangen van de toplaag 

GBB-WEG  Onderhoud wegen beschikbaar 700.000€ 

 

De gemeenteraad gaat niet akkoord met het  voorstel tot politiereglement om de snelheid in de 

Oude staatsbaan te verminderen van 70 km/h naar 50 km/h en zal dit voorstel niet aftoetsen 

met bestaande politiereglementen om dit tegen de gemeenteraad van april 2022 te agenderen 

als definitief. 

 

 

34. VRAGEN VAN RAADSLEDEN 

 

● Door raadslid Wim Swyngedouw (Open Vld) werd volgende vraag ingediend: 

o Stopzetting studie vergroening van de markt 

o De vraag wordt beantwoord door schepen Stefaan Standaert (Groen) 


